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Secció oficial
Extracte de les sessions

Acta núm. 366 [Acabament)

Diu que celebra la rectificació que representa la 
proposició que presenta el Dr. Coll i que en pro 
d’un esperit de concordia está plenament dispo- 
sat a tornar-se a reunir amb els companys deis 
altres Collegis per veure si és possible arribar a 
un acord.

Accepta 1 esperit de la proposta amb tota cor- 
dialitat, pero fa avinent altra vegada el fet que 
Barcelona ja ha discutit i presentat un projecte 
i que creu que 110 se li pot demanar que el retiri. 
Sol-licita, pero, que s accepti la proposició del doc
tor Coll per tal de provar si amb un vertader es
perit de concordia és possible arribar a un punt 
de contacte que permeti trobar una solució a 
arjuest assumpte.

Intervé el Dr. Castro que llegcix les dades d’u- 
na reunió celebrada amb els representants deis 
Collegis de Metge de Catalunya quan s’estudiava 
la ponencia d’organització professional que s’havia 
de lliurar a la Generalitat.

El Dr. Masnera pregunta al Dr. Castro quina 
diferencia troba entre el que s’acordá en la reu
nió que ha referit, i que és el que consta en la 
ponencia d organització professional lliurada peí 
Sindicat a la Generalitat, i el qué diu el decret. 
Creu que el motiu.de divergencia entre els Col
legis está en apreciar les atribucions que han de 
teñir les delegacions per la qual cosa és partidari 
de la reunió que creu permetrá que s’arribi a un 
acord.

El Dr. Castro li contesta íent observar les di
ferencies que, segons el seu criteri, existeixen en
tre ambdós projectes quant a les funcions de les 
delegacions comarcals.

Intervé el Sr. President Dr. Corachan que de 
mana que el Consell parí esment en el fet que 
ja s’lia acabat el ter 111:11 i de presentació de po- 
néncies.

El Dr. Coll li manifesta que ha parlat particu 
larment amb el Cap deis Serveis de Sanitat de 
Catalunya el qual li ha manifestat que si s’arriba- 
va a 1111 acord en redactar una ponencia única no

tenia inconvenient en prorrogar el termini asse- 
nyalat per la representació de la ponencia.

El Sr. President Dr. Corachan s’alegra d’aques- 
ta bona disposició del Director de Sanitat que per- 
met fer la gestió demanada per veure si és pos
sible d'arribar a una solució harmónica amb ple
na satisfaccio de tots els Collegis catalans.

Finalment, s'acorda, per unaninvtat, que el se- 
nyor President del Sindicat convoqui la reunió 
demanada i aquest ofereix celebrar-la el proper 
dimarts, dia 2 de juliol.

S ’acorda deixar sobre la taula lassumpte de la 
sessió anterior referent a l’estudi de la revalida- 
ció deis títols estrangers.

1, sense altre assumpte, s’aixeca la sessió a les 
cinc hores del dia segiient de comentada.

Acta núm. 367
A les 19 hores i 30 minuts del dia 13 de juliol 

de 1933, es reuneix el Consell General del Sindi
cat de Metges de Catalunya en sessió de segona 
convocatoria, amb assistència deis companys doc- 
tors Abelló, Barrufet, Brossa, Castro, Coll, Cuf- 
fi, Masriera, Mestres i Miquel, Sellas, Soler, i 
Fornells.

Han excusat la seva 110 assistència els Drs. Co
rachan, per abséncia de Barcelona, Vilardell, Su- 
reda i Sancho.

Presideix el Sr. Vice-President primer doctor 
Coll i actúa de Secretari el Dr. Fornells.

La presidéncia saluda el Dr. Abelló que no va 
poder èsser present a la sessió de presa de posses- 
sió per causa de malaltia i es felicita que la millo- 
ria del seu estat li hagi permès d assist r a aques
ta reunió.

Oberta la sessió es llegeix i s apro va l’acta de 
lanterior. El Dr. Masriera fa unes manifestacions 
pregant que les actes siguin el més concises pos- 
sibles.

Passa a tractar-se de la ponéncia d’Asseguran- 
t;a Maternal, i el Sr. President dóna compte que 
ha estat convocai a aquesta reunió el Dr. García


